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Concept  agenda  Ledenvergadering  LDA  op  9  december 2024 
 

Locatie:  De Meerbaak, Professor Ter Veenweg 4, 1775 BH Middenmeer 
 
                   Aanvang:  20.30 uur 
 
                    1 : Opening.  

                    2 : Mededelingen. 

                    3 : Ingekomen stukken.  

                    4 : Vaststellen agenda. 

                    5 : Korte update vanuit bestuur                                                                                                              
                         -  financiële situatie, samenstelling bestuur  

                    6 : Terugkoppeling vanuit fractie 

                    7 : Vooruitblik 2025                                                                                                                            
                         - start verkiezingscampagne, LDA on Tour                                                                                
                         - wat verder ter tafel komt                                                                                                              

                    8 : Rondvraag.  

                    9 : Sluiten vergadering. 

 

LDA  on  tour 

 

LDA vindt dat partijen in de gemeenteraad ook buiten verkie-
zingstijd de inwoners moeten opzoeken. Na de aftrap in op 21 
September in Anna Paulowna stonden we zaterdag 20 okto-
ber in het Winkelhart Niedorp om te horen wat de mensen 
daar bezighoudt en wat er beter kan. 
We hebben goede en leuke gesprekken gehad. Daar kwamen 
onderstaande opmerkingen en suggesties uit voort: 
 

    Te veel zwaar verkeer vanaf Westfriesedijk 
door Dorpsstraat richting Winkelerzand 

    Verkeersmaatregelen Bosstraat tegen te hard rijdend verkeer 

    Verbeteren verkeerssituatie Winkelhart 

    Communicatie/overleg komst AZC 

    Trambaan, trottoir ter hoogte van dierenarts 

    Tuinfluiter, veel vuil op het talud, wordt niets aan gedaan 

                       Ontbreken bebouwde kom bord fietspad Kieviet -> Boomgaardweg 

VAN  HET  BESTUUR 
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Verslag  openbare  fractievergadering  18  november 
 
Op deze fractievergadering in Cultuurhuis De Kolk in Lutjewinkel was weinig tijd nodig om de 
agenda van de raadsvergadering te behandelen te behandelen waardoor meer ruimte was om 
aandacht aan andere onderwerpen te besteden. Omdat ook de raadsagenda van december wei-
nig discussie zal geven omdat dan alle tariefverordeningen vastgesteld moeten worden is beslo-
ten om de fractievergadering van maandag 9 december te laten vervallen en de algemene leden-
vergadering op deze avond te houden. 

Raadsagenda 21-11-2024                                                                                                                        
Op de agenda slechts één punt in de oordeel-
vorming: herziening welstandsnota. Dit 
agendapunt stond in het besluitvormend deel 
maar werd door het CDA naar de oordeelvor-
ming gehaald. Gaat vooral over landschappelij-
ke inpassing van de bedrijventerreinen. Ook 
zijn er welstandscriteria voor erfgoed in opge-
nomen. De fractie heeft er weinig op aan te 
merken en kan met de herziening instemmen. 
 
Raadscafé                                                                                                                                                 
Beschamend dat er slechts tien raadsleden  
aanwezig waren. Met onze fractievoorzitter 
Henk van Gameren en fractieondersteuner 
Daan Pruimboom was de LDA-fractie voltallig 
aanwezig was. Er kwamen een drietal punten 
ter sprake.  
                                                    
In de Torenstraat, Middenmeer kan Wooncom-
pagnie eindelijk aan de gang met de beoogde 
renovatie. Sloop van 48 woningen waarvoor er 
92 terugkomen, allemaal sociale huur, is een 
goede ontwikkeling voor het dorp.                                                           
           
Bewoners van de Groetweg, Middenmeer kla-
gen over toenemende drukte en vrezen meer 
overlast bij realisatie motorcrossterrein. Advies 
om contact op te nemen met veilig verkeer 
Wieringerland om dit te bespreken wanneer zij 
weer een gesprek met de gemeente hebben. 
             
Het kerkbestuur van de Samenstroomkerk, 
Wieringerwerf wil verduurzamen om de exploi-
tatiekosten om laag te brengen maar dat stuit 
op problemen door de status van gemeentelijk 
monument. De fractie zal   bekijken welke mo-
gelijkheden  er  in de welstandscriteria erfgoed                                                                                                  
er opgenomen zijn in de herziening van de wel-
standsnota.     
 
Fractiegesprek met griffier en burgemeester                                                                                           
Deze gesprekken worden met alle fracties ge-
voerd. De vraag die gesteld werd was wat vindt 
u van het functioneren van de griffie? De fractie 
is tevreden zoals het nu gaat, de contacten zijn  
goed. De fractie heeft uitgesproken problemen 
te hebben met het veel vergaderen achter ge-
sloten deuren wat haaks staat op participatie 

en inwoners bij de politiek betrekken. Dit werd 
door de griffier en burgemeester met ons ge-
deeld, waarbij opgemerkt werd: Het komt niet 
bij ons vandaan.” 
 
Gebiedsregisseurs                                                                                                                                                
Er werd de vraag gesteld wat zij doen, zij zijn 
onzichtbaar. “Is dat wel eens geëvalueerd?” 
LDA zal dit in een vergadering van het presidi-
um aan de orde stellen.         
                                                                                                        
Verkeerssituatie Winkelhart Niedorp                                                                                     
De gemeente  organiseerde op woensdag 23 
oktober een bijeenkomst  over de verkeerssitu-
atie bij het  winkelcentrum te Niedorp. De 
avond waar inzicht gegeven werd over de te 
nemen maatregelen rond het Winkelhart riep 
vraagtekens op. De echte problemen kwamen  
niet aan de orde. Er was nauwelijks gelegen-
heid tot vragen stellen. De paar vragen  die  
wel gesteld konden worden werden nauwelijks 
beantwoord.  
 
LDA on tour                                                                                                                            
Op 19  oktober stonden we met onze kraam in 
het Winkelhart van Nieuwe Niedorp. Er zijn  
goede gesprekken gevoerd, waarin naast kriti-
sche punten ook goede ideeën werden ge-
deeld. Ook kwam er een opmerking over de 
naam klaagmuur: “dat klinkt zo negatief, ik kom 
met een positieve suggestie”.                                                                                                                 
Op zaterdag 23 november kunt u ons vinden in 
Wieringerwerf. Er is een maar want de weers-
voorspellingen zijn niet goed. Bij slecht weer 
wijken we uit  naar 30 november.      
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UIT  DE  FRACTIE 

Twee raadsvergaderingen deze maand, 7 november werd de begroting behandeld en 21 novem-
ber weer een agenda met slechts een punt op de oordeelvormende agenda. Dus weer nauwelijks 
nieuw beleid ter besluitvorming. Omdat de decembervergadering altijd in het teken staat van het 
verplicht voor 1 januari vaststellen van de tarieven zal ook die vergadering nauwelijks of geen 
oordeelvorming kennen. Reden voor de fractie om de openbare fractievergadering op 9 decem-
ber te schrappen. 

Begroting 
Met de VVD werd een amendement ingediend 
luidende:                                                                        
de extra OZB verhoging waartoe bij de begro-
ting 2024 is besloten (jaarlijkse meeropbrengst 
€ 613.000) met ingang van 2025 terug te draai-
en.                                                                                                        
De noodzaak voor deze verhoging van de OZB 
(boven de inflatiecorrectie) was en is nog 
steeds niet aanwezig gezien de grote algeme-
ne reserve en een begroting die met een groot 
overschot sluit. Het amendement kreeg verder 
steun van ANDERS !, twee stemmen van het 
CDA en een van OHK en werd daarmee  met 9 
stemmen voor verworpen.   
 
Herziening welstandsnota 
De komende periode wordt een traject doorlo-
pen om een Nota Omgevingskwaliteit op te 
stellen. Vooruitlopend hierop worden beeld-
kwaliteitsplannen die niet meer juridisch gekop-
peld zijn, de gevelinspiratieboeken voor Den 
Oever en Hippolytushoef en de welstandscrite-
ria voor zonnepanelen, aan en om erfgoed ge-
koppeld aan de huidige welstandsnota. Ook 
worden de welstandsgebieden gewijzigd. Op 
deze manier is er meer grip op nieuwe ontwik-
kelingen binnen de gemeente. Om uitvoering te 
geven aan de door het college vast te stellen 
subsidieregeling voor gevelverbetering in Den 
Oever en Hippolytushoef is een budget nodig, 
groot € 60.000,-   
 
De beeldkwaliteitsplannen gelden voor:  
• Agriport A7 (2005);  
• Agriport A7 deelgebied B1 (2020);  
• Uitbreiding Agriport A7 (2008);  
• Hoekkavel Tussenweg Agriport A7 (2024)  
• Bedrijventerrein Den Oever (De Strip, 2010);  
• Elshof Zuid (2011);  
• Kooyhaven (2015);  
• Kruiswijk III (2011);  
• Regionaal bedrijvenpark Robbenplaat (2003)  

Doordat CDA en 
VVD zich tegen 
het voorstel uit-
spraken volgde er 
nog een stevige 
discussie in de 
raad. De overige 
fracties spraken 
hun tevredenheid 
uit omdat er nu 
criteria komen 
waaraan getoetst 
kan worden en er 
een betere landschappelijke inpassing van met 
name de bedrijven terreinen mogelijk wordt.  
Uiteindelijk werd het voorstel  met ruime meer-
derheid aangenomen van 15  stemmen voor en 
9 tegen van CDA, VVD en Lars Ruiter (OHK).  
 

 

 
Algemene Ledenvergadering 

 
maandag 09 december 2024 

aanvang 20.30 uur   
 

locatie: 
De Meerbaak, 

prof. Ter Veenweg 4,  
1775 BH Middenmeer 
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Begroting  2025 
 
De bijdrage van onze fractievoorzitter Henk van Gameren, uitgesproken in 
de raadsvergadering van 7 november. 
 
De vertaling van de kadernota 2025 van dit jaar naar de begroting 2025 
stemt ons tot  tevredenheid. Al met al zijn we content met deze begroting 
met hier en een vinger aan de pols. LDA  akkoord met het onttrekken aan 
de reserve van 6,5 miljoen en de gevraagde kredieten.  

Woningbouw 
Het realiseren en versnellen van de woning-
bouw in onze gemeente stemt tot tevreden-
heid. Het hoge ambitieniveau van het bouwen 
van 3200 woningen plus 500 demontabele flex-
woningen zal de komende jaren een uitdaging 
worden. Kritisch blijven we dan ook op de 500 
flex- woningen. Opdat uitvoering geven aan de 
motie om te versnellen, niet moet leiden tot 
verdringen of stagnatie op de 3200 reguliere 
woningbouwplannen uit de Woonvisie. Maar 
ook dat de flex-woningen een goede blijvende 
kwaliteit en woonoppervlakte hebben.( Ze zul-
len ongetwijfeld bij oplevering aan het bouwbe-
sluit voldoen.) 
 
Bedrijvigheid 
Hoopvol zijn we ook rond het programma Be-
drijvigheid. Dat wij als gemeente een interes-
sante plek zijn als vestigingslocatie, valt niet te 
ontkennen. Die aantrekkelijkheid heeft ook zijn 
keerzijde. We stellen zelf kaders op voor ruim-
telijke ontwikkelingen, maar zo nu en dan wordt 
je ingehaald, omdat je niet bevoegd gezag 
bent. 
 
Landschappelijke inpassing 
Gelukkig doen we dat in deze kadernota door 
extra aandacht te hebben voor landschappelij-
ke inpassing. Dat neemt niet weg dat die aan-

trekkelijke gemeente (of polder) door derden, 
zoals Rijk en Provincie nog steeds gezien 
wordt  als de ideale plek voor nieuwe 
(gewenste en ongewenste) ontwikkelingen zo-
als transformatorstations, datacentra en moge-
lijk andere plannen, zodat verdere industrialisa-
tie van ons landschap op de loer ligt. Minder 
moeite hebben we met het de behoefte aan 14 
tot 28 ha. extra aan bedrijventerrein, mits ze 
dan ook goed landschappelijk zijn ingepast. Er 
van uitgaande dat bestaande bedrijventerrei-
nen ook verbeterd inpasbaar worden en ver-
groenen. 
 
Arbeidsmigranten 
In het programma bedrijvigheid, sorteert men 
ook voor op het huisvesten van extra arbeids-
migranten. Het nog meer huisvesten van ar-
beidsmigranten wordt vergezeld met flanke-
rend beleid rond kwaliteit van grootschalige 
huisvesting, dat landschappelijk goed wordt 
ingepast. Ook verscherping als registratie, in-
burgering en handhaving heeft onze aandacht. 
Wat ons betreft gaan we dan ook eerst werk 
maken aan de kwaliteiten zoals net genoemd, 
eer dat we de deur weer wagenwijd open zet-
ten.   
 

 
Toelichting  besluit  stopzetten  verkenning  

zon-op-waterproject  Wieringerhoek 
 
De toelichting vanuit het ministerie Ministerie van Klimaat 
en Groene Groei op het besluit stopzetten verkenning zon -
op-waterproject Wieringerhoek laat niets aan duidelijkheid 
over. 
LDA is altijd tegenstander van het zon -op-waterproject 
Wieringerhoek geweest en is dan ook blij met deze goed 
onderbouwde toelichting op een besluit om met de verken-
ning van een heel slecht plan te stoppen. 
                                                                                            > 
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De volledige brief met de volledige motivering van de andere ministeries is te lezen op onze web-
site https://ldahollandskroon.nl/ onderhet Nieuwsoverzicht.                                                             < 
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Nog  ver  weg? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Het voelt misschien nog ver weg, maar over 1.5 jaar zijn de gemeenteraadsverkiezingen alweer. 
Dat betekent dat we ons bij LDA gaan voorbereiden op de verkiezingsperiode, en daarbij hoort 
het inventariseren van potentiële kandidaten voor de kieslijst. Ben jij geïnteresseerd in de lokale 
politiek en zou je je eens willen oriënteren of de gemeenteraad iets voor jou is?  
Meld je dan aan voor een van onze fractievergaderingen of mail naar fractie@ldahollandskroon.
nl . En neem ook eens een kijkje op onze website: www.ldahollandskroon.nl .  
Uiteraard is de kennismaking volledig vrijblijvend, en je hoeft absoluut niet meteen lid te worden. 
 
 
 
 
 
 
 

Vergaderschema fractie 2025, januari - juni 

datum fractie, openbaar locatie raad 

januari maandag 27  mfc De Doorbraak, Kreileroord donderdag 30 

februari maandag 17 dorpshuis Hippo, Hippolytushoef dinsdag 25 

maart maandag 24 dorpshuis De Nieuwe Horn, Kolhorn donderdag 27 

april maandag 14 Cultuurhuis De Kolk, Lutjewinkel donderdag 24 

mei maandag 19 Ons Tweede Huis, Slootdorp donderdag 22 

juni maandag 23 Kunsttuin, Winkel donderdag 26 


